
 

 

UTKAST TIL REFERAT 

Møte 8 i forhandlingsutvalget for forhandling av byvekstavtale for 
Bergen, Askøy, Fjell, Lindås og Os kommuner  

Møte 8|   Klokkeslett: 09.00-12.00   |   Dato: 24.05.2019 

Stad: Hotell Ørnen, Bergen 

Saksbehandler: Solveig Paule    Dato:  29.05.2019 Dok:   

 Navn Part 

Møtedeltakere 
 

Bjørne Grimsrud (møteleder) Vegdirektør, Statens vegvesen 

Anna Elisa Tryti Byråd for byutvikling, Bergen kommune 

Anne Iren Fagerbakke Kommunaldirektør, Bergen kommune 

Astrid Aarhus Byrknes Ordfører, Lindås kommune 

Ørjan Forthun Rådmann, Lindås kommune 

Terje Søviknes Ordfører, Os kommune 

Marianne S. Bjorøy Ordfører, Fjell kommune 

Lena Svalastog Garnes Planavdelingen, Fjell kommune 

Terje Mathiassen Ordfører, Askøy kommune 

Eystein Venneslan Rådmann, Askøy kommune 

Anne Gine Hestetun Fylkesordfører, Hordaland fylkeskommune 

Håkon Rasmussen  Hordaland fylkeskommune 

Torill Klinker  Hordaland fylkeskommune 

Helge Eidsnes Statens vegvesen 

Alberte Marie Ruud Vegdirektoratet 

Lars Sponheim Fylkesmann, Vestland 

Kjell Kvingedal Fylkesmannen i Vestland 

Kirsti Slotsvik Jernbanedirektoratet 

Trond Høyde Jernbanedirektoratet 

Solveig Paule Sekretariatsleder, Miljøløftet 

Øvrige deltakere 35 observatører fra de statlige virksomhetene og lokale parter  

 

 

 



 

 

Sakliste 

1. Godkjenning av referat fra forhandlingsmøte 7, 8. april 2019 

2. Gjennomgang av byvekstavtale og vedlegg.  

3. Signering av avtale 

4. Videre prosess 

5. Eventuelt 

       

 

Godkjenning av dagsorden 

Os kommune hadde merknad til dagsorden og ønsket å fremme et forslag om å utsette videre 
forhandlinger til etter kommunevalget høsten 2019. Enighet om å ta dette inn som nytt punkt 2 på 
dagsordenen. De øvrige punktene på dagsordenen utgikk. 

 

Sak 1. Godkjenning av referat 

Referatet ble godkjent uten merknader. 

 

Sak 2.  Forslag om å utsette forhandlingene til etter valget 

Os kommune fremmet et forslag om å utsette videre forhandlinger til etter kommunevalget høsten 
2019. Vegdirektøren fremholdt at han har ikke mandat til å forhandle videre dersom ikke alle lokale 
parter er med på forhandlingene, noe som betyr at videre løp må forankres med 
Samferdselsdepartementet. 

Vegdirektøren signaliserte imidlertid at statlige parter var beredt til å komme tilbake til 
forhandlingsbordet så snart det er enighet blant lokale parter om å fortsette forhandlingene. 
Fylkesordføreren fikk i oppdrag å sondere med de lokale partene. 

 

 

 

 


